
PROTOKÓŁ  Nr  XII/16 

Z OBRAD  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  CHODCZU 

odbytych  w dniu  11 stycznia   2016 roku. 

 

 

Obrady Rady Miejskiej w Chodczu  rozpoczęły się o godz. 9,oo  i trwały do godz. 

12:00 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2. 

Uczestniczyli w obradach radni   według załączonej listy obecności, sołtysi z terenu gminy 

Chodecz, Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński,   Radca Prawny- Joanna Kozińska,    

Skarbnik  Miasta i Gminy  -  Danuta Nowakowska. 

Ad. 1. Otwarcie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Twardowska  dokonała  otwarcia XII   sesji Rady 

Miejskiej w Chodczu, dokonała powitania wszystkich uczestniczących, po zapoznaniu się z 

listą obecności stwierdziła  iż według listy obecności na sali jest obecnych   14 radnych na 

stan  ustawowy 15 radnych, co według ustawy o samorządzie  gminnym stanowi  quorum  by 

Rada Miejska mogła obradować i podejmować prawomocne uchwały.    

Przewodnicząca Rady Miejskiej  odczytała  porządek obrad, a następnie poprosiła o składanie 

ewentualnych propozycji , co do jego treści. Ze strony radnych nie było propozycji co do 

porządku obrad. Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała porządek obrad sesji.  

Rada Miejska w Chodczu w głosowaniu jawnym: za -14, przeciw -0, wstrzymało -0,  przyjęła 

porządek  obrad  XII  sesji Rady Miejskiej . Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad 

sesji  został przyjęty w następującym brzmieniu: 

 

Proponowany  porządek obrad. 

 

1. Otwarcie. 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przyjęcie porządku obrad, 

- przyjęcie  protokołu  z poprzedniej sesji, 

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

- przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza, 

- dyskusja, 

3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

       -  udzielenie przez  Burmistrza Chodcza odpowiedzi i wyjaśnień co do przedłożonych     

           wniosków z posiedzeń Komisji, 

       -  dyskusja, 

4.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta i Gminy    

Chodecz na rok 2016 . 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  -  Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr  XII / 81 /16 

5.   Podjęcie uchwały  w sprawie  zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2016-2031 .   



       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr  XII / 82 /16 

6.   Podjęcie uchwały   w sprawie   przyjęcia  Strategii  Rozwoju Miasta i Gminy Chodecz na 

lata 2015 – 2022. 

       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - J. Bontal, 

       -     opinia Komisji  Rolnej i Infrastruktury Technicznej, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr  XII / 83/16 

7.  Podjęcie uchwały  w sprawie   wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz Elektrowni Wiatrowej Dąbrowice Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą 

w Zawadzie oraz każdoczesnego właściciela i operatora elektrowni wiatrowych wchodzących 

w skład Farmy Wiatrowej Dąbrowice. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie  - P. J.Bontal , 

       -     opinia  Komisji   Rolnej i Infrastruktury Technicznej, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr  XII / 84 /16 

8.   Podjęcie uchwały  w sprawie  przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf 

za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie  -  P. Drzewiecki,  

       -     opinia  Komisji  Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XII / 85 /16 

9.   Podjęcie uchwały  w sprawie  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie  -  Kierownik MGOPS, 

       -     opinia  Komisji  Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XII / 86 /16 

10.  Interpelacje i zapytania  radnych . 

11.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski . 

12.  Zakończenie  obrad  sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  przekazała iż protokół z poprzedniej sesji  był wyłożony do 

wglądu i radni mieli możliwość zapoznania się,  poprosiła o przyjęcie protokołu z 

poprzednich  obrad w głosowaniu jawnym, za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw -0, 

wstrzymało -0. Przewodnicząca stwierdziła, że protokół  z obrad XI  sesji został  przyjęty. 

Ad. 2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz  Chodcza Jarosław Grabczyński  powiedział iż w okresie międzysesyjnym  odbyło 

się wiele spotkań.  Między innymi były to spotkania opłatkowe, ostatnia sesja była 15 grudnia 

więc w tym okresie  odbyły się spotkania  zarówno w naszych jednostkach organizacyjnych, 

jednakże skupie się na największym wydarzeniu które miało miejsce  kilka  godzin temu czyli 

wczoraj, to Wielka Orkiestra Świątecznej pomocy w Chodczu zebrała 23tys 704zł, więc o 3 



tysiące więcej niż w zeszłym roku i to drodzy Państwo brawo. Znów jesteśmy rekordzistami 

w powiecie Włocławskim. Odnośnie orkiestry tylko miasto Włocławek miało orkiestrę w 

plenerze i miasto Chodecz, pozostałe gminy w tych w których odbywała się orkiestra to były 

na  halach sportowych.  W sąsiednim Lubieniu nie było w ogóle orkiestry wszystkie inne 

czyli Boniewo, Choceń itd.  Odbywały się w halach sportowych,  Chodecz miał  w plenerze, 

w zeszłym roku bardzo wiało w tym roku było przyzwoicie, mamy  zebranych 23tys.704zł  

także  wszystkim bardzo  podziękował.   

 

Dyskusja – brak. 

 

Ad. 3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.  

 

Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Tomasza Łuczaka, 

w okresie międzysesyjnym odbyły się dwa spotkania komisji rewizyjnej, pierwsze miało 

miejsce 18 grudnia w którym skupiliśmy uwagę na wydatkowaniu funduszy sołeckich tutaj 

komisja nie miała żadnych uwag co do tej formy wspierania lokalnej społeczności jest to 

dobra forma i komisja pozytywnie ją opiniuje. Kolejne spotkanie odbyło się 7 stycznia i 

komisja skupiła się na planie pracy na rok 2016. 

Przewodniczący  Komisji Budżetu i Finansów  Pan Makowiecki,  komisja między sesjami 

odbyła dwa spotkania, na pierwszym spotkaniu omawiana była zmiana do budżetu miasta i 

gminy Chodecz na 2016 rok, a co się z tym wiąże zmiany  w wieloletniej prognozie 

finansowej, w trakcie Pani skarbnik wszystko nam wyjaśni, nie będę się powtarzał, w 

sprawach bieżących na pierwszym spotkaniu, jeszcze Pan prezes zakładów komunalnych 

Henryk Grzybowski przedstawił nam projekt cen za wodę i ścieki, ceny nie ulegają zmianom, 

nie zmieniają się, komisja przychyliła się nam, i  to było na pierwszym posiedzeniu, na 

drugim zaczęliśmy w dniu 7 stycznia omawiać regulacje wynagrodzeń dla sołtysów i nie 

tylko bo i Burmistrza i rady ale przede wszystkim skupiliśmy się na sołtysach, teraz jesteśmy 

w trakcie przygotowywania propozycji kwotowych, są tam pewne formalne sprawy prawne 

które musimy uregulować i na następnej sesji prawdopodobnie będzie już wszystko wiadomo 

jak to wygląda. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty Pan Jerzy Stempczyński  przekazał, iż w ostatnim 

okresie nie było spotkań komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska Pani  Ewa Kwiatkowska 

w  okresie międzysesyjnym komisja obywatelska i ochrony środowiska spotkała się 

dwukrotnie, na pierwszym posiedzeniu była analizowana  skargi  mieszkanki Chodcza 

skierowana do urzędu marszałkowskiego a dotyczyła Pana Burmistrza więc skierowana do 

rady dotyczyła Pana Burmistrza, skarga dotyczyła  wykonania przyłącza do Pani Pacholczyk 

wody ale wniosek komisji jest taki, po przeanalizowaniu całości dokumentów i wysłuchaniu 

prezesa komunalki, wysłuchaniu Pana Burmistrza komisja doszła do wniosku że wniosek jest 

nie zasadny, brak jest możliwości wykonania takiego przyłącza do czasu  uregulowania 

sytuacji prawnej i uregulowana spraw własnościowych posesji,  ponieważ  na posesję woda 



jest doprowadzona,  a nie możemy ingerować w sprawy rodzinne. To,   było jedno 

posiedzenie,  między innymi też żeśmy zapoznali się z propozycją dotyczącą cen wody, 

pozytywna jest ocena ponieważ woda zostaje bez zmian to znaczy że nie musimy w tym roku 

liczyć się z podwyżką wody. Na następnym posiedzeniu analizowaliśmy projekt gminnego 

programu profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałaniu 

narkomanii na 2016 rok, w sprawach bieżących, z posiedzenia do Pana Burmistrza zostały 

skierowane dwa wnioski to znaczy jeden dotyczący pozytywnej opinii w sprawie tego 

programu, a drugi wniosek dosyć nietypowy, ale wnioskujemy Panie Burmistrzu o 

rozpatrzenie możliwości zakupu sprzętu nagłaśniającego na potrzeby organizowanych imprez, 

musimy Panie Burmistrzu znaleźć na to środki  sprzętu nie mamy,  mamy za to efekty wiele 

pracy tutaj wkładamy w przygotowanie różnych masowych imprez a każdą praktycznie 

imprezę skopiemy nagłośnieniem co by się nie działo zawsze jest problem z mikrofonami, tak 

że myślę Panie Burmistrzu że w budżecie należy dostrzec  taką możliwość i zakupić sprzęt na 

potrzeby gminy tylko i wyłącznie takie wnioski skierowane zostały do Pana Burmistrza nic 

więcej proszę Państwa nie odnotowaliśmy. 

Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Pan Wiesław Feliniak, w okresie 

międzysesyjnym komisja rolna  odbyła jedno posiedzenie   było to w dniu 29 grudnia  

głównym tematem było zapoznanie z projektem strategii rozwoju gminy Chodecz w sprawach 

bieżących zapoznaliśmy się również z tematyką opłat za ścieki i za wodę oraz  podjęliśmy  

dla  służebności przesyłu  spółka  zoo, komisja zapoznała się z projektem strategii  rozwoju  

gminy Chodecz przygotowanym przez zespół konsultacyjny powołany przez Pana Burmistrza 

.  

Pan Burmistrz odpowiedział  iż wnioski  zostały skierowane na stanowiska, zostały udzielone 

odpowiedzi które znajdują się w Biurze Rady. 

    

 Dyskusja  - brak. 

 

Ad. 4.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta i 

Gminy    Chodecz na rok 2016 . 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Panią Skarbnik o 

przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie. 

Pani Skarbnik Danuta Nowakowska przekazała iż w toku realizacji budżetu dokonuje się 

następujących zmian, a mianowicie w zakresie transportu i łączności kwotę 82.904 zł. z 

przeznaczeniem na zimowe utrzymanie dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągu tych 

dróg w sezonie zimowym 2015-16,   wprowadza się przebudowę chodników w ciągu ulic 

przy drogach gminnych jak Plac Kościuszki, Kościelna, Przejazd , Ogrodowa kwota 

144.000zł. wprowadza się nowe zadanie na powyższą kwotę. 

Pan Grzegorz Makowiecki przekazał iż opinia  Komisji Budżetu i Finansów w tym temacie 

jest pozytywna. 

Dyskusja – brak ze strony radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta i Gminy  Chodecz na rok 2016 . 



Przewodnicząca poddała  uchwałę pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw -0, wstrzymało -0. 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej stwierdziła iż uchwała Nr  XII / 81 /16 została  podjęta i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

       Ad. 5.   Podjęcie uchwały  w sprawie  zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2016-2031 .  

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Panią Skarbnik o 

przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie. 

Pani Skarbnik Danuta Nowakowska przekazała iż  zgodnie z wprowadzonymi zmianami do 

uchwały budżetowej na rok 2016  dotyczących dochodów  i wydatków jak również zadań 

inwestycyjnych dokonuje się zmian w załączniku nr 1 i 2. Zmiany polegają na zwiększeniu 

dochodów do kwoty 20.560.234 zł. i wydatków do kwoty 22.472.330 zł.  jak również na 

wprowadzenie do realizacji zadań inwestycyjnych na łączna kwotę 7.035.270 zł. 

Pan Grzegorz Makowiecki  przewodniczący  Komisji Budżetu i Finansów przekazał iż  opinia 

Komisji jest pozytywna. 

Dyskusja – radni nie podnosili dyskusji w przedmiotowej sprawie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2016-2031 .  

Przewodnicząca poddała  uchwałę pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw -0, wstrzymało -0. 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej stwierdziła iż uchwała Nr  XII / 82 /16 została  podjęta i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6.   Podjęcie uchwały   w sprawie   przyjęcia  Strategii  Rozwoju Miasta i 

Gminy Chodecz na lata 2015 – 2022. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Pana  Bontala  o 

przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie. 

Pan Jerzy Bontal  przekazał, iż prawidłowe funkcjonowanie i rozwój Miasta i Gminy 

Chodecz  uwarunkowane jest nie tylko wieloma regulacjami prawnymi ale również 

dokumentami strategicznymi określającymi kierunki i możliwości rozwojowe. Takim 

dokumentem jest strategia rozwoju Miasta i Gminy Chodecz. Pozwala ona wskazać w sposób 

uporządkowany optymalne kierunki rozwoju oraz  ułatwia proces pozyskiwania środków 

zewnętrznych na realizację zaplanowanych działań i projektów. Dzięki temu możliwe będzie 

spełnienie potrzeb i aspiracji mieszkańców gminy w okresie najbliższych lat. 

 

 Przewodniczący  Komisji Pan Wiesław Feliniak przekazał  iż  opinia Komisji  Rolnej i 

Infrastruktury Technicznej jest pozytywna. 

Dyskusja – radni nie podnosili dyskusji w powyższym temacie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  przyjęcia  

Strategii  Rozwoju Miasta i Gminy Chodecz na lata 2015 – 2022. 



Przewodnicząca poddała  uchwałę pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw -0, wstrzymało -0. 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej stwierdziła iż uchwała Nr  XII / 83 /16 została  podjęta i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

  

Ad. 7.  Podjęcie uchwały  w sprawie   wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz Elektrowni Wiatrowej Dąbrowice Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Zawadzie oraz każdoczesnego właściciela i operatora 

elektrowni wiatrowych wchodzących w skład Farmy Wiatrowej Dąbrowice. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Panią  Mecenas Joannę 

Kozińską  o przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie. 

Pani Mecenas Joanna Kozińska powiedziała iż zgodnie z art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 

21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami, nieruchomości wchodzące w skład 

gminnego zasobu mogą być przedmiotem sprzedaży, zamiany i zrzeczenia się, oddania w 

użytkowanie wieczyste, w najem lub dzierżawę, użyczenia, oddania w trwały zarząd, a także 

mogą być obciążane ograniczonymi prawami rzeczowymi.  

 

Służebność przesyłu jest ograniczonym prawem rzeczowym uregulowanym w Kodeksie 

cywilnym – art. od 305
1
 do 305

4
. Prawo to zostało wprowadzone w celu uregulowania 

stosunków prawnych dotyczących urządzeń przesyłowych między przedsiębiorstwami 

przesyłowymi a właścicielami nieruchomości, na których takie urządzenia zostają 

umieszczone. Służebność przesyłu jest prawem polegającym na obciążeniu nieruchomości na 

rzecz przedsiębiorcy, który zamierza wybudować lub którego własność stanowią urządzenia, 

o których mowa w art. 49 § 1 Kodeksu cywilnego.  Prawo to uprawnia przedsiębiorcę do 

korzystania w oznaczonym zakresie z nieruchomości obciążonej, zgodnie z przeznaczeniem 

tych urządzeń. 

 

Gmina Chodecz w porozumieniu z dnia 26 marca 2013 roku zawartym z Windprojekt Spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością Spółka komandytowo – akcyjna z siedzibą w Warszawie 

wyraziła zgodę na wykonanie i przeprowadzenie na przedmiotowej nieruchomości sieci 

elektroenergetycznej (w tym linii kablowej podziemnej SN wraz z przewodem 

teleinformatycznym w rurze OPTO) w celu budowy elektrowni wiatrowych, natomiast 

warunki eksploatacji sieci elektroenergetycznej miały zostać określone w odrębnej umowie. 

W przedmiotowym porozumieniu Gmina Chodecz wyraziła również zgodę na przeniesienie 

przez  Windprojekt Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Spółka komandytowo – 

akcyjna wszelkich praw i obowiązków wynikających z tego porozumienia na osobę trzecią. 

Elektrownia Wiatrowa Dąbrowice Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 

Zawadzie nabyła od Windprojekt Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Spółka 

komandytowo – akcyjna prawo do realizacji projektu Farma Wiatrowa Dąbrowice, w tym 

prawa i obowiązki wynikające z porozumienia zawartego z Gminą Chodecz powołanego 

powyżej i zgodnie z postanowieniami tego porozumienia wykonała i przeprowadziła na 

nieruchomości sieć elektroenergetyczną.  



 

W niniejszej sprawie służebność przesyłu będzie polegać na prawie całodobowego dostępu, 

wejścia i przechodu, a także prawie wjazdu i przejazdu pojazdów mechanicznych oraz sprzętu 

w celu dokonania czynności niezbędnych do prawidłowej eksploatacji sieci 

elektroenergetycznej (w tym linii kablowej podziemnej SN wraz z przewodem 

teleinformatycznym w rurze OPTO) znajdujących się na nieruchomości opisanej w Uchwale, 

zgodnie z ich przeznaczeniem, w szczególności w celu usunięcia ewentualnych awarii, a 

także dokonywania planowych remontów, konserwacji i modernizacji sieci 

elektroenergetycznej oraz jej elementów. 

Służebność zostanie ustanowiona na 29 lat za odpowiednim wynagrodzeniem.  

 

 

Przewodniczący  Pan Wiesław Feliniak  przekazał,  iż  opinia  Komisji   Rolnej i 

Infrastruktury Technicznej w przedmiotowym temacie jest pozytywna, 

Dyskusja – radni nie podnosili dyskusji w przedmiotowym temacie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Elektrowni Wiatrowej Dąbrowice Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Zawadzie oraz każdoczesnego właściciela i 

operatora elektrowni wiatrowych wchodzących w skład Farmy Wiatrowej Dąbrowice. 

Przewodnicząca poddała  uchwałę pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw -0, wstrzymało -0. 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej stwierdziła iż uchwała Nr  XII / 84 /16 została  podjęta i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

       Ad. 8.   Podjęcie uchwały  w sprawie  przedłużenia czasu obowiązywania 

dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Pana  Roberta 

Drzewieckiego  o przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie. 

Pan Robert Drzewiecki przekazał iż  na wniosek Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. 

w Chodczu przedłuża się czas  obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na okres od dnia 01 lutego  

2016 r.  do dnia  31 stycznia  2017 r. 

cenę za 1m3 wody pobieranej z urządzeń zaopatrzenia w wodę w wysokości: 

 grupa I ( gospodarstwa domowe)    -  2,50 zł  netto  +  VAT 

 grupa II ( pozostali odbiorcy )         -  2,50 zł  netto   +  VAT 

 

cenę za 1m3 ścieków wprowadzonych do zbiorczych urządzeń komunalnych w wysokości: 

grupa I ( gospodarstwa domowe)    -  3,80 zł  netto  +  VAT 

 grupa II ( pozostali odbiorcy )        -   6,62 zł  netto  +  VAT 

Przewodniczący  Pan  Grzegorz Makowiecki   przekazał,  iż  opinia  Komisji   Rolnej i 

Infrastruktury Technicznej w przedmiotowym temacie jest pozytywna, 

Dyskusja – radni nie podnosili dyskusji w przedmiotowym temacie. 



Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  przedłużenia czasu 

obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków. 

Przewodnicząca poddała  uchwałę pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw -0, wstrzymało -0. 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej stwierdziła iż uchwała Nr  XII / 85 /16 została  podjęta i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9.   Podjęcie uchwały  w sprawie  Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Panią  Alicję Grzelak  o 

przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie. 

Pani Alicja Grzelak – Księgowa  M-GOPS  przedłożyła   projekt Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 

2016 rok.  Powiedziała iż  podjęcie  uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii wynika z ustawy o 

wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz ustawy o przeciwdziałaniu 

narkomanii. Program zawiera ogólną charakterystykę gminy i zakres działalności, która 

winna być realizowana w 2016 roku jako działania wspierające rozwiązywanie problemów 

związanych z uzależnieniem na terenie gminy Chodecz. 

Utrwalane są zadania dające efekty tj. w szczególności działalność Punktu 

Informacyjnego Pomocy Psychologicznej i Terapeutycznej, grup wsparcia oraz wspomaganie 

rodzin i dzieci poprzez działalność świetlicy. Jednocześnie kontynuowane są przedsięwzięcia 

na rzecz rozwoju samopomocy w obszarach: przemocy, kryzysów małżeńskich i rodzinnych 

poprzez udostępnianie pomieszczeń świetlicy na zajęcia dostosowane do potrzeb grup, 

prowadzenie mentalne, motywowanie i pobudzanie trzeźwej aktywności. 

Program realizuje Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Chodczu. 

Pani Ewa Kwiatkowska  przekazała iż opinia Komisji  Obywatelskiej i Ochrony Środowiska  

jest pozytywna  i nie wniosła żadnych uwag. 

W dyskusji radni nie wnosili uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawi Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 

2016 rok. 

Przewodnicząca poddała  uchwałę pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw -0, wstrzymało -0. 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej stwierdziła iż uchwała Nr  XII / 86 /16 została  podjęta i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10.  Interpelacje i zapytania  radnych . 

Radni Rady Miejskiej w Chodczu nie zgłaszali interpelacji. 

 

Ad. 11.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski . 



Pan Burmistrz poinformował radnych i sołtysów iż zostało złożone zażalenie do 

Wojewódzkiej Dyrekcji w sprawie zimowego utrzymania drogi wojewódzkiej na odcinku 

Podgórze - Chodecz , gdzie podczas opadów śniegu odcinek ten jest bardzo niebezpieczny. 

Ponadto wskazał iż odcinek tej drogi nie jest posypywany sukcesywnie  co powoduje  i 

przyczynia się do kolizji drogowych i  poważnych wypadków. Gmina może mieć tylko taki 

wpływ że przesłała stosowne pismo. 

Radny Łuczak Tomasz wskazał iż w kierunku  Pyszkowa - Osiecza jest to droga powiatowa 

również jest stromy zjazd i podjazd ,  należy również utrzymać  ten  odcinek w należytym 

stanie  przejezdności. 

 

Pan Kucharski wskazał w swej wypowiedzi iż jest bardzo słabe prowadzenie Komisji przez 

radnych, plany pracy  są  powtarzane  z lat poprzednich. Ogólnikowo są pisane protokoły z 

posiedzeń Komisji stałych Rady Miejskiej.  Ponadto wskazał iż każdy protokół musi być 

podpisany przez wszystkich członków Komisji. Pan Kucharski będąc w Urzędzie pozwolił 

sobie  zobaczyć protokoły  z posiedzeń  Komisji Oświatowej i zauważył iż nie było  

napisanych   dwóch lub trzech  protokołów z posiedzeń.  Wskazał iż takiej sytuacji być nie 

może. Każde posiedzenie musi być udokumentowane. 

 

Pan Jerzy Stempczyński  Przewodniczący Komisji powiedział iż przyjmuje wszystkie uwagi i 

dziękuje za zaangażowanie i pomoc w powyższych kwestiach, podejmie działania w celu 

uzupełnienia tych niedociągnięć. 

 

Ad. 12.  Zakończenie  obrad  sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej po wyczerpaniu się dyskusji powiedziała iż „ zamyka obrady 

dzisiejszej sesji Rady Miejskiej w Chodczu”. 

 Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący 

 Rady Miejskiej 

                    Anna Twardowska 


